
Utvärdering för specialistsjuksköterskeprogammet med inriktning mot 
intensivvård 2019 

Trots uppmaning har ingen student svarat på den skriftliga utvärderingsenkäten 

Vid den muntliga utvärderingen framkom följande: 

Studenternas synpunkter 
 

Åtgärder  

Bristande kommunikation 
mellan Universitet och Klinik 

Vi kommer att arbeta för att öka samarbetet mellan 
universitet och klinik. I vår är huvudhandledare för alla 
akututbildningar i länet kallade till ett möte i syfte att 
förbättra samarbete mellan universitet och för 
samarbete mellan huvudhandledare vid olika kliniker. 

 

Bra upplägg på Moodle   
Givande med case seminarium   
Dålig kvalité på filmerna om 
smärta 

Filmerna kommer att utgå i vår och ersättas med 
föreläsningar på ZOOM 

 

Smärtseminariet inte optimalt Smärtseminariet i dess nuvarande form kommer att 
utgå och ersättas med föreläsningar i år och eventuellt 
med ett case seminarie nästa år. 

 

Dålig kvalité på filmen om 
farmakologi men bra föreläsare 

Vi skall efterfråga nya farmakologi filmer av Lars 
Jacobsson  

 

   
KTC miljön är inte optimal med 
bristande utrustning 

Vi flyttar till nya KTC lokaler i höst, delar av utrustning 
ex SIMAN dockan skall bytas. 

 

Bra kvalité på utbildningen   
VFU mycket bra   
VFU uppgifterna var relevanta   
Saknar vetenskaplig metod inför 
det självständiga arbetet 

Vi skall diskutera om vi kan inkludera två dagar med 
vetenskapligmetod i anslutning till det självständiga 
arbetet 

 

För djup nivå på fysiologikursen   
Behov av att uppdatera 
målbeskrivning 
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